
Meddelelser: 

 

Kristine Ammitzbøll-Bille og Claus Bendixen deltog 5/12 på Rådhuset i et fællesmøde mellem lokalrådene 

for Indre By og Christianshavn ang. planlægning af et borgermøde om mangfoldig benyttelse af Københavns 

Havn. 

En medarbejder fra By&Havn gennemgik de vilkår og hensigter der ligger til grund for By&Havns 

udviklingsplaner og efterfølgende fulgte en meget konstruktiv brainstorm og debat om muligheder og 

bekymringer, der opleves blandt borgerne i de havnenære områder. 

Fra Christianshavn fremførte vi med stor vægt tre forhold: 

1. at den massive trafik af dieseldrevne kanalrundfarter ikke er accepteret af christianshavnerne. 

3. at sikkerhed i Kbh. Havn er udfordret - ikke mindst af de nyeste tiltag med Operaparken og kommende 

Vandkulturhuset (med havnebad) hvor havnen er smallest. 

4. at de mange langsigtede planer for Lynetteholm, broer og højvandsport ikke må komme til for altid at 

dræbe sejlads med fritidsfartøjer - især masteførende skibe - til Hovedstadens historiske centrum. Hvad vil 

kanalerne og Nyhavn være uden master? 

Der sigtes på et borgermøde til marts/april med deltagelse af By&Havn, Københavns Kommune, Politiet 

m.fl. Sted ikke fastlagt, men flere muligheder blev drøftet. 

Som en del af borgermødet dannes forskellige workshops - en omhandlende luftforurening kan 

Christianshavn stå for.  

Der gennemføres endnu et planlægningsmøde efter nytår.  

 

Bedste hilsener 

Claus Møller Bendixen 

Christine Ammitzbøll-Bille 

 


